
 

Saksprotokoll i 30.01.2020 - fylkesutvalet 
 
Knut Inge Andersen (FNB) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Fylkesutvalet har ingen merknader eller motsegner til planane som er lagt fram frå 
Bjørnafjorden kommune.» 

 
Svein Halleraker (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Fylkesutvalet har ikkje merknader til områdeplan Lyseparken - Bjørnafjorden 
kommune.» 

 
Anne Gine Hestetun (A) sette på vegner av A, Sp, MDG, SV, KrF og V slikt forslag: 
 

«Fylkesutvalet opprettheld motsegn knytt til rekkefølgjekrav på gang/sykkelveg og 
kollektivløysing, og gjev fylkesordførar fullmakt til å gå i mekling og finne løysingar på 
dette.» 

 
Silja Ekeland Bjørkly (H) sette på vegner av H, Frp og FNB frem slikt forslag: 
 

«Fylkesutvalet har ikkje merknader til områdeplan Lyseparken - Bjørnafjorden 
kommune.» 

 
Andersen trakk sitt forslag. 
 
Halleraker trakk sitt forslag. 
 
Avrøysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk ingen røyster og fall. 
Bjørkly sitt forslag fekk 7 røyster (H, Frp, FNB) og fall. 
Hestetun sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
Fylkesutvalet opprettheld motsegn knytt til rekkefølgjekrav på gang/sykkelveg og kollektivløysing, 
og gjev fylkesordførar fullmakt til å gå i mekling og finne løysingar på dette. 


